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BARTŁOMIEJ BORUTA: -  To moja pierwsza Barbórka Warszawska, więc nie ukrywam towarzyszących temu
startowi emocji i chyba lekkiego zdenerwowania. Do startu powinniśmy podchodzić na luzie, bo to właściwie
impreza bardziej towarzyska ale marzeniem każdego z zawodników jest występ na Karowej i presja załapania się do
finałowej 30 zdecydowanie podkręca atmosferę. Mamy w klasie potworną konkurencję ale będziemy robić
wszystko, by kibice i sponsorzy mogli zobaczyć nas na Karowej. Chciałem również podziękować wszystkim
sponsorom, tj. HOLTS Koło Zapasowe, WEKTOR Sport, GASKET, Red Line Oil, BIMARCO - za współpracę w sezonie
2007 i pomoc w zdobyciu tytułu wicemistrzowskiego.
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